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中心：______________            姓名：_______________ 

1130916 高中職生中翻英短文翻譯題目 

那是四十年前的事了，我那時是高中生，有一天，我們全班騎著

腳踏車旅遊，黃昏的時候，我們抵達了一間廟，我們在廟前坐著享受風

景和聊天，那時我們都口渴了，在那個年代，高中生是買不起飲料的，

但是廟方通常會提供茶水給旅客，所以我們就派了一位同學去要水

喝。 

 
旅遊 travel   黃昏 dusk   廟宇 temple 

口渴 thirsty   旅客 traveler 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1130916 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

It was forty years ago. At that time, I was a senior high school student. 

One day, the whole class rode bikes for travelling. When it’s dusk, we 

arrived at a temple. We sat in front of the temple, enjoyed the scenery, and 

had a chat. We’re all thirsty at that time. Senior high school students were 

too poor to buy drinks at that period. However, the temple would usually 

provide water and tea for the travelers. We then sent a classmate to ask for 

water. 

 


